

## Shaw Auditorium House Rules

### Before the performance

- **Entry Instructions:** Please do not enter the auditorium without permission from the venue management.
- **Arrival:** Please arrive at least 10-15 minutes before the performance starts. The house will generally open 15 minutes prior to the show.
- **Late Admission:** Latecomers will only be admitted during suitable breaks in the performance. Please follow the usher's guidance on which door to use.

### During the Performance

- **Leaving the Auditorium:** If you must leave during the program, please wait for a suitable break to minimize disruption.
- **Quiet Policy:** Please refrain from talking during the performance to maintain a respectful environment.
- **Safety:** Be mindful of safety in the auditorium; running or jumping is not permitted.
- **Circle (1/F) & Balcony (2/F):** Please do not place any items on or lean over the fence.

### Food and Beverages

- Please do not bring any food and beverages into the auditorium.
- No food or beverages are allowed in the auditorium.

### Devices

- Please turn off all sound and light-emitting devices before the ceremony begins.

### Special Items

- **Luggage:** Large bags and luggage are not permitted inside the auditorium and must be stored at the front of the house.
- **Flowers:** No fresh bouquet flowers are allowed in the auditorium unless they are in a plastic bag; otherwise, they must be kept at the front of the house.
- **Balloons:** No balloons are allowed inside the auditorium.

## 逸夫演藝中心場地守則

### 節目開始前

- **入場指示**：在未獲得場地管理許可的情況下，請勿進入禮堂。
- **遲到入場**：為免影響節目進行，遲到者需按場地工作人員指示在合適時間及指定入口下方可進場。

### 節目進行期間

- **離開禮堂**：如需在節目期間離開，請等待合適時間，以減少對他人的打擾。
- **保持安靜**：請在節目期間保持安靜，避免交談。
- **注意安全**：禮堂內禁止奔跑或跳躍。
- **樓座(1/F)及高座(2/F)**：請勿在圍欄上放置物品或將物品遞出圍欄外。

### 食品和飲品

- 請勿攜帶任何食品或飲品進入禮堂。
- 禮堂內禁止飲食。

### 電子裝置

- 請在節目開始前關閉所有響鬧和發光的裝置。

### 其他物品

- **行李**：請勿攜帶大型物件或行李進入禮堂，以免阻塞場內通道。若攜帶大型物品，請在進入禮堂前將物品暫存於前台。
- **鮮花**：如需攜帶新鮮花束進入禮堂，請務必將其裝入塑膠袋中，以防漏水；否則將不允許攜帶進入。
- **氣球**：禁止攜帶氣球進入禮堂。